



Hong Kong General Chamber of Commerce
香港總商會 1861

香港總商會
九龍彌敦道707-713號銀高國際大廈3字樓
Hong Kong General Chamber of Commerce
3/F Silvercorp Int'l Tower,
707-713 Nathan Rd., Mongkok, Kln, Hong Kong
Tel (852) 2395 5515
Fax (852) 2391 9469 / 2399 7221
Email chamber@chamber.org.hk
www.chamber.org.hk
www.webco.hk

Helping Business since 1861

10 April 2007

To All ETAS CO Users,

Requirement for Certificate of Hong Kong Origin Collection

Certificate of Hong Kong Origin (CHKO) is issued to exporter to facilitate export arrangements. To ensure the bearer of the CO collection receipt is the authorized person of exporter, with effect from 2 May 2007, exporters are required to stamp their chop, which should match with the one put on the CO application, on ETAS CO collection receipt when it is presented to the ETAS Centre for collection.

For enquiries, please call our Senior Manager, Mr. C C Chan at 2398 6022

致：產地來源證電子服務站用戶

領取香港產地來源證規定

鑒於香港產地來源證是簽發給出口商用作貨物出口，只有產地來源證上的出口商或其授權人才可領證。為確保領證收據持有人為出口商的領證代表，由2007年5月2日起，出口商請在領證收據上蓋印，該印章須與出口商申請表上的相同方為有效。

如有查詢，請電 2398 6022 與本會簽證部高級經理陳昌志先生聯絡。

Yours faithfully,

YS Cheung
Senior Director – Certification Division
簽證部副總裁
張耀成